
   

                

 

AKTIVITETSRAPPORT FOR ROTARY-ÅRET 2021-22 

 

KOMITE / ROLLE:  Medlemskapskomiteen 

RAPPORTERT AV: PDG, DMC Tore Rykkel og Rolf Thingvold 

DATO:   27. juni 2022 

 

Jeg ble bedt om å ta over medlemsutviklingskomiteen rundt årsskiftet 2020-2021. På grunn av pandemien, måtte 
møter som hovedsak skje digitalt. 
 
Det hadde vært forsøkt ulike tilnærminger til oppdraget, men like fullt var medlemstallene de siste årene på vei 
nedover, og det var behov for å forsøke nye tilnærminger til situasjonen. For å få oversikt kontaktet jeg personer 
som hadde en historikk eller som hadde vist interesse for å gjøre noe med medlemskapssituasjonen. 
Vi ble etter hvert en gruppe på ti personer med ulike tilnærming, og hver fikk oppgaver innenfor de områdene de 
selv hadde utrykt interesse for. Samtidig organiserte vi hyppige 1-1 møter, for å holde tempo og kontinuitet 
innenfor hvert av feltene, og lokalisere eventuelt behov for tilleggsressurser. 
 
Gjennom Rotaryåret 2021-22 frem til jeg måtte gå av som ansvarlig for komiteen ved PETS på Voss 2022, hadde vi 
regelmessige 1-1 møter annenhver uke, og felles møter ca. hver 4. uke. Fra og med nov. 2021 ble 1-1 møtene 
redusert i hyppighet til en gang pr. mnd.  
På Distriktskonferansen 2021 i Egersund, kunne gruppen møtes for første gang.  
 
Av praktiske resultater har vi bidratt til: 
 

• Etter innspill fra Khiem Tran fikk vi til en dialog om hvordan potensielle Rotaryanere møter organisasjonen 
via nettet. Det ble i løpet av 2021 og starten av 2022 utviklet en presentasjonsvideo. Samtidig tok vi i bruk 
en tilpasset landingsside for nye, potensielle medlemmer. 

• Vi utredet muligheter for digitale klubber og hvordan digital dialog best kunne fungere via nett. Renate 
Malm hadde innspill rundt dette. Og Nils Tore Skogland viste i praksis hvordan de hadde hatt hybride 
møter i Bergen RK gjennom pandemien. Han deltok også aktivt i å arrangere PETS og DK via nettet. 

• Kjell Herheim laget en oversikt over klubbenes forberedelser til medlemsskapshåndtering gjennom en 
spørreundersøkelse til klubbene, og fikk en del respons på det.  

• Arild Dale fikk ansvar for oppfølgning av initiativ for nye klubber. Vi så at det var komplisert å få mange 
nok med til å starte nye, men fokuserte etter hvert mer mot satelittklubber. Imidlertid kom vi ikke i mål 
med noen av de initiativene som kom frem. 

• Ingrid Faleide og Mariann Kleppe hadde viktige innspill rundt hhv. mangfold og tidligere 
utvekslingsstudenter og deres familier/ vertsfamilier. 



   
 

• Og DG Claus og DGE Odd Hommedal lot oss få komme med praktiske innspill og diskusjoner på 
Distriktskonferansen, 3 PRE-PETS-møter (Ålgård, Bergen og Skei), og på PETS på Voss.  

• Rolf Thingvold og jeg har også hatt drøftinger rundt beste praksis. 
• Lene Jakobsen har deltatt på fellesmøter og holdt orden på møtestruktur og referat. 
• Jeg har i perioden også bidratt med utdrag fra statistikk og analyse, og dessuten deltatt i nasjonal 

medlemsutviklingsgruppe, ledet av Bjørn Aas. I den forbindelse ble jeg invitert med til sonemøte i Praha. 
Noe som ikke passet akkurat da. Derimot har undertegnede deltatt og rapportert på distriktsrådsmøter i 
Egersund, i Bergen  og på Voss. 

Dessverre har jeg av jobbmessige grunner ikke kunne fortsette arbeidet med medlemsutvikling, men på vegne av 
meg selv og gruppen vil jeg takke for hyggelig samvær, så vel som nyttig innsikt, som vi håper å kunne formidle 
videre inn i et nytt Rotary år 2022-23. 

- - -  
Fra og med PETS på Voss i mars 2022 overtok Rolf Thingvold som midlertidig leder av komiteen.  
Vi har hatt ett digital møte ila våren (23. mai) med mål om å konkretisere noe av tankene og ideene ovenfor. 
 
Tema på dette møte var  

• Status p.t.  
• prioriteringer fremover 
• størrelsen på komiteen fra 1.7. 

 
To konkrete aktiviteter for å bli mer synlige samt bistå klubbene i dette arbeidet, starter vi umiddelbart:  
• En ppt mal/ presentasjon til klubbene for medlemsrekruttering (ansv. Lene og Rolf) 

Mer om dette på DK på Voss i september. 
• Vi opprette er LinkedIn profil «Rotary i Vest» (ansv. Nils Tore Skogland sammen med DG/ IPDG evt.)  

 
Videre vil vi trekke mer ut av det Renate fikk med seg på seminaret på Gardermoen i slutten av april. 
Her kom mange gode innspill vi kan omsette til konkrete aktiviteter i D2250.  
For det er det det handler om; hva vi i komiteen kan legge til rette og bidra med (gjerne på klubb nivå), samt hva 
hver enkelt klubb gjør på egenhånd. Vi må vise gjennomføringsevne og handelkraft –“People of action”. 
 
Det viktigste vi gjør i 2022-23 er å «stenge bakdøra», beholde flest mulig og ta godt vare på alle de fine 
medlemmene vi har.  
 
Videre må «bedre synlighet» generelt blir noe alle klubber har på agendaen i kommende Rotary år.   
 
En personlig kjepphest er «nye klubber», og spesielt å få startet arbeidet med å etablere Bergen International RC. 
  

 

Os, 21.06.2022        Førde, 27.06.2022 

Tore Rykkel (sign)       Rolf Thingvold (sign)  


